



Mr. Wang, aged 37, is an Executive Director, Senior Vice President and the Chief Financial Officer of Fosun. Mr. Wang joined the Company and its subsidiaries in 2012, and is now the general manager of the Chairman and President Office and the Investment Management Center. He is a Non-Executive Director of Shanghai Fosun Pharmaceutical (Group) Co., Ltd. (listed on The Stock Exchange of Hong Kong Limited with stock code: 02196 and Shanghai Stock Exchange with stock code: 600196), and director of other companies within the

Group. He was previously the General Manager of the Investment Management Department, Deputy CFO and General Manager of the Financial Planning & Analysis Department of the Group. Prior to joining the Group, Mr. Wang worked in Kingdee Software (China) Co., Ltd., PricewaterhouseCoopers Zhong Tian LLP, Standard Chartered Bank (China) Limited and China Lodging Group Limited (NASDAQ: HTHT). Mr. Wang is a non-practicing member of Chinese Institute of Certified Public Accountants (CICPA) and a member of the Association of International Accountants(AIA). Mr. Wang graduated from Anhui University in 1997 and received an Executive Master of Business Administration (EMBA) degree from China Europe International Business School in 2014.

王先生，37歲，本公司執行董事、高級副總裁兼首席財務官。王先生於2012年加入本公司及其附屬公司，現亦出任董事會暨總裁辦公室及投資管理支持中心總經理、上海復星醫藥（集團）股份有限公司（香港聯合交易所有限公司上市-股份代碼：02196及上海證券交易所上市-股份代碼：600196）非執行董事及本集團內多家公司之董事。彼曾擔任本集團投資管理部總經理，副CFO兼財務分析部總經理。加入本集團前，曾先後任職於金蝶軟件（中國）有限公司、普華永道中天會計師事務所有限公司、渣打銀行（中國）有限公司及華住酒店集團（納斯達克交易所上市-股份代號：HTHT）。王先生是中國註冊會計師協會非執業會員(CICPA)及國際會計師公會會員(AIA)。王先生於1997年畢業於安徽大學，並於2014年從中歐國際工商學院取得高級工商管理碩士學位。